



فحص خاصية التقنية المتقدمة لتحديد موقع الهاتف

ADVANCED MOBILE LOCATION (AML) FEATURE TESTING

The Telecommunications & Digital Government Regulatory Authority (TDRA) is pleased to announce the addition of a new testing feature to the mandatory set of tests to approve mobile phones at the National Telecom Equipment Lab.

يسر هيئة تنظيم الاتصالات والحكومة الرقمية (تدرا) الإعلان عن إضافة خاصية فحص جديدة إلى مجموعة الفحوصات الإلزامية لاعتماد الهواتف المتحركة في المختبر الوطني لفحص أجهزة الاتصالات.

The new addition is related to testing Advanced Mobile Location feature while making emergency calls.

الإضافة الجديدة تتعلق بفحص خاصية تحديد موقع الهاتف عند إجراء مكالمات الطوارئ.

Service overview:

نبذة عن الخدمة:

Advanced Mobile Location (AML) is a technology that is activated when an emergency call is made from a mobile phone. AML enables handset-derived caller location information (GNSS, Wi-Fi etc.) to be provided to the emergency services without prior action from the caller in distress. It aims to accurately pinpoint the location of the person making a call to emergency services.

التقنية المتقدمة لتحديد موقع الهاتف (AML) هي عبارة عن ميزة تعمل عند إجراء مكالمات طوارئ من هاتف متحرك. وتمكن تلك التقنية من إرسال معلومات عن موقع الهاتف المتصل (من خلال النظام العالمي للملاحة عبر الأقمار الصناعية "GNSS"، أو خدمة الواي فاي "Wi-Fi"، أو غيرها) لكي يتم ربطها بخدمات الطوارئ دون اتخاذ أي إجراء من المتصل في حالة طلب الاستغاثة. وتهدف إلى تحديد موقع الشخص الذي أجرى مكالمة مع خدمات الطوارئ بدقة عالية.

To view the entire technical specifications of the newly added feature, please click: [here](#)

للاطلاع على المواصفات الفنية للتقنية المضافة يرجى الضغط: [هنا](#)

To inquire, get in touch by dialing:

لأي استفسار يرجى التواصل معنا على:

☎ 80012

80012 ☎